
Kungsholmens 
stadsdelsförvaltning 

 Förvaltningsgruppen 

Protokoll 
Sida 1 (4) 

2022-02-17  

Kungsholmens stadsdelsförvaltning 
Lindhagensgatan 76 
Box 49039 
10028 Stockholm 
Växel 0850808000 
stockholm.se 
 

Förvaltningsgruppens sammanträde 2022-02-17 

Närvarande:  
 
Arbetsgivare 
  
Stadsdelsdirektör Ann-Christine Hansson 
Äldreomsorgsavdelningen 
Förskoleavdelningen 
Socialtjänstavdelningen 
Ekonomiavdelningen 
HR-avdelningen  
 

Lena Slotte  
Lena Forsberg  
Anna Hamlin 
Catharina Liljedahl 
Pål Tennek 
 
 

Facklig organisation  
 
Kommunal 
Lärarförbundet 
SACO 
Akademikerförbundet SSR 
Ledarna 
Vision 
Vårdförbundet 

 
Peter Olsson  
Jenny Hallgren  
Tibor Muhi  
Frida Vernström  
Karin Wrannvik - förhinder 
Maria Stenberg  
Martin Junker  
 

  
 
Tidpunkt: 2022-02-17 kl. 13:00 – 15:00 
          
Plats: Digitalt via Skype  
 
 

 1. Dagordning 
 
Utsänd dagordning fastställdes.  

 2. Protokollsjustering 
 
Anmälan av justerat protokoll från förvaltningsgruppens sammanträde 20 januari 2022.  

  3. Information 
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Allmän information  
Alla förvaltningar och bolag har på uppdrag av SLK startat ett arbete med uppdatering av sin 
krisledningsplan. Arbetet ska vara klart före sommaren. 

Stadsdelsdirektören 
From februari har tf ILS- och säkerhetssamordnaren slutat, uppdraget har delats ut på två 
andra befattningar 
 
Äldreomsorgsavdelningen 
Appva, ett digitalt läkemedelssigneringsprogram, har den 15 februari satts igång i 
förvaltningen. Vårdförbundet har fått till sig att informationen och utbildning har brustit, 
samt att behörigheter och koder inte har fungerat. Lena återkopplar till enhetschef. 
Arbetet med en intern kommunikationsstrategi pågår, enkäter till medarbetarna har varit ute, 
glädjande många svar har inkommit. Även den externa kommunikationen ses över. 
Pilträdets sjuksköterskebemanning ses över fn. Vårdförbundet anser inte det är en bra lösning 
att ta in undersköterskor med delegering istället för att anställa sjuksköterskor. 
 
Förskoleavdelningen 
Fortsatt anpassningsarbete av organisationen för det minskade barnunderlaget pågår även 
under våren. Bemanningsteamet är igång, teamet består av tillsvidareanställda medarbetare, 
en av rektorerna är ansvarig. 
Organisationen med köksmästare är nu igång, arbetet med validering av kompetenser är 
påbörjad. 
 
Socialtjänstavdelningen 
Arbetet med VP pågår för fullt. sjukfrånvaron är nu låg och i princip ingen smitta finns på 
grupp och servicebostäderna. Aktivt medarbetarskap aktualiseras på APT på enheterna. 
Rekrytering av bitr enhetschefer pågår på enheten för stöd och service i hemmet. 
 
Ekonomiavdelningen 
Bokslutet är klart. Uppstart sker av budgetarbetet och månadsrapportsmöten planeras med 

enhetscheferna 
 
 
 
HR-avdelningen 
Medarbetarenkäten slutspurt, svarstiden går ut om en vecka. 
Samverkansöverenskommelsen är nu underskriven och information har gått ut till alla chefer. 
Löneöversynsarbetet pågår i förvaltningen och även kommunal är nu klara centralt. 
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 4. Beslutsfråga 
Tilldelningsbeslut av grundutbildning arbetsmiljö för chefer och skyddsombud. 
Förvaltningen föreslår Vi Kan Utveckling AB. Samtliga fackförbund är eniga med 
arbetsgivaren. Dock meddelar vårdförbundet att förbundet inte har någon erfarenhet av 
leverantören. 
 
5. Nämndärenden/handlingar till stadsdelsnämndens nästa sammanträde 
den 24 februari 2022 
 
Ann-Christine Hansson gick igenom ärendelistan. Ärendena finns att läsa på: 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/kungsholmens-stadsdelsnamnd 

Vårdförbundet vill ha kontakt från förvaltning gällande det fortsatt arbetet med remiss nr 9. 
Akademikerförbundet SSR påtalar att undersökning och analys av myndighetssidan från 
äldreförvaltningen verkar var bortglömt. Förbundet har synpunkter som bifogas protokollet. 
Vårdförbundet, Kommunal och Akademikerförbundet SSR förväntar sig att bli involverade i 
detta arbete.  
 
Kommunal undrar om de ändrade riktlinjerna för barn på obekväm arbetstid. Lena Forsberg  
beskriver att ansvaret för att organisera detta ligger på utbildningsförvaltningen, omsorg 
beslutas utifrån barnets och familjens situation och behov. Lena återkommer med mer 
detaljer till Kommunal. 
 
Lärarförbundet med stöd av Kommunal påtalar vikten av antalet barn i förskolan i 
förhållande till antalet medarbetare måste vara på en rimlig nivå. 
 
Bokslutet, ett större plus redovisas vilket är en direkt effekt av pandemin. Ekonomichef går 
igenom detaljerna. 
Respektive verksamhet går igenom respektive avsnitt. 
 

 
 

6. Systematiskt arbetsmiljöarbete 
 
Arbetsgivarens information om situationen kring covid-19  
Stadsdelens krisledning är planerad och pågår februari ut. Stadens lägesmätning fortsätter 
fram till sportlovet. Successiv återgång sker enligt planering som tidigare gjorts, skyddsrond 
är genomförd. 
Situationen ser bättre ut i verksamheterna än tidigare. 

 
 

7. Frågor från de fackliga organisationerna  
 
Akademikerförbundet SSR undrar över planeringen av kommande flytt av förvaltningen, och 
undrar över hur detta ska genomföras. Förvaltningen kommer att påbörja arbetet och kommer 
inbjuda fackliga organisationerna till detta omfattande arbete. 
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Sekreterare: Johanna Widh 

 
   
Ann-Christine Hansson   
Stadsdelsdirektör   
 Kommunal 
 
 Lärarförbundet 
 
 SACO 
 
 Vision 
 
 Vårdförbundet 
 
 Akademikerförbundet SSR 

Akademikerförbundet SSR undrar även om den ökade hotbilden mot myndigheter.  
Förvaltningen får information och deltar i återkommande avstämningar i staden. Förbundet 
påtalar att det ska ingå i det gemensamamman förvaltningsövergripande säkerhetsarbetet. 

 8. Information från de fackliga organisationerna 
 
Vårdförbundet påtalar att man haft tvärfackliga möten och med medlemmar på Serafen, där 
man framfört att det råder oro där, Ann-Christin uppmanar till att initiera ett möte med 
enhetschef och avdelningschef. Det är önskvärt med en bra dialog från alla håll. 
 
Lärarförbundet har efter årsmötet ny ordförande. 

 
 
 
 
 
 

9. Övriga frågor 
 
Tidplan för sommarsemestern. Kommunal anser att det är något tajt. Information skickas ut 
snarast efter förvaltningsgrupp för att ge så snabb information som möjligt 
 
Kvarstående punkt om kommande FVG mötens form, för och nackdelar med digitala, fysiska 
och hybridmöten diskuterades. Beslut att ca 2 gånger per termin vid de större 
punkterna/dokumenten ska vi genomföra fysiska möten. 
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